
BREGNEFARET SAMEIE 

 

Informasjon fra styret. 
 

Vindusvask 
Vindusvasken ble satt på vent på grunn av forsinkelsen av protokollen. Den er nå satt i gang igjen. 

Vinduene blir vasket i løpet av oktober. 

 

Ferdigstillingen 
Fredag 28. september ble det foretatt en befaring av fellesområdene. Den ble foretatt av Ski 

kommune/Follo Byggetilsyn på grunnlag av innsendte klager og reklamasjoner. Det ble spesielt sett 

på sikkerhet og ting/forhold som har med fremkommelighet av rullestol å gjøre. 

Utbygger har overlevert rapporten fra den tidligere befaringen, til Asker Entreprenør. De skal sørge 

for utbedringene. 

 

Brannalarm 
Det har blitt kommentert at utkoblingstiden på en halv time er for kort når en skal steike en vanlig 

steik. Dessverre er det umulig med nåværende system å forlenge utkoblingstiden. Tiden kan 

forlenges, men da må varslingssystemet byttes ut til et større. Men det vil koste mellom 30- og 

50.000,-. 

 

Tildekking av åpning mellom vegg og balkong på B-blokk 
Det er satt i gang undersøkelse om muligheter og pris på å legge ‘lokk’ på åpningen. 

 

Saker framover 
Hovedsaken framover nå er budsjettet for neste år. I den sammenheng bør vi kanskje begynne så 

smått å bygge opp et vedlikeholdsfond. Nå, de første årene er behovet lite, men behovet vil øke etter 

hvert som årene går. 

Er det interesse her i sameiet å ha en slags velferdskomité? Er det noen av oss som er interessert i å 

være med i en slik? 
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